
Protokoll fört vid Nejdens samfällighetsförenings årsmöte 20 mars 2024, kl.19.00 i 
Kvartersgården 
26 fastigheter var närvarande 
 
§1 Ordförande Leif Jansson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

Dagordningen fastställdes och närvaro noterades på en lista. 
 
§2 Leif Jansson valdes till ordförande för mötet. 
 
§3 Eva Petersson valdes till sekreterare för mötet. 
 
§4 Sonja Kvick och Lars Lindström valdes till justerare för mötet. 
 
§5 Styrelsens verksamhetsberättelse inklusive ekonomisk berättelse föredrogs 

och lades till handlingarna. 
 
§6 Revisionsberättelsen föredrogs av Bengt Johansson och lades till 

handlingarna. 
 
§7 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 
 
§8 Motion angående skyltar har inkommit till årsmötet och behandlades enl. 

följande: 
 Två nya skyltar med samtliga husnummer ska köpas. 
 Två nya skyltar med lekande barn som ska kompletteras med ”kör sakta” 
 Hastighetsskylt med 10 km/h tas bort. 
 Grannsamverkanskylt ska tas bort. Gert Kvick gjorde en summering av hur 

det ska fungera och att det inte har fungerat på flera år kom mötet fram till 
att vi meddelar våra grannar när vi reser bort så vi kan hålla koll åt våra 
grannar om något ser misstänkt ut. 

 En ny  skylt med farthinder ska sättas upp på Nygårdsvägen. 
 
§9 Ingen ersättning kommer att utgå till styrelsen. 
 
§10 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt underhålls- och 

förnyelseplan utfaller enligt budget till resultaträkningen och 850 kr till 
utvecklings- och förnyelsefonden. Medlemsavgiften fastslås till 2000 kr per 
fastighet för 2024. 

 
§11 Val av ordförande: Leif Jansson, omval. 
 Val av ledamöter: Jeanette Sokolo^, Laila Magnusson, Andreas Birgersson 

och Annika Karlsson, omval. 
 Suppleanter: Rolf Karmhag, Eva Petersson och Mikael Faxander, omval. 
 Samtliga val är på ett år. 
 
§12 Val av revisorer: Bengt Johansson och Thomas Svensson, omval. 
 Suppleanter: Malin Wressel och Linus Drott, omval. 



§13 Val av valberedning: Tommy Frank, Kenneth Johansson och Tommy 
Johansson. 

 
§14 Övriga frågor: 

a/ Städdagar för 2024 fastslogs till onsdag 24 april och lördag 14 
september. 
b/ Fotbollsplanen: 
Planen som blivit vattenmättad kommer att åtgärdas med att dika ur både 
kommunens och vårt dike samt dränera fotbollsplanen och återställa 
gräsmattan. Vi kan ev. söka bidrag tillsammans med Tokarp/Gräshagens IF, 
styrelsen arbetar vidare med förslagen. 
c/ Sprängningar har skett i området och Leif har varit i kontakt med 
platschefen som inte återkommit. Det finns vibrationsmätare i området. 
d/ Råttorna verkar vara borta. 
e/ Störningar i form av elavbrott mm så kommer samfälligheter att få ta ett 
större ansvar, så där har vi en del att fundera på. 
f/ Målning av kvartersgården ska slutföras och det finns färg, ansvariga för 
våra gator ska utses vid städdagen. 

 
§15 Avslutningsvis hälsade ordförande Linda Petersson och Martin Jansson, 

Nygårdsvägen 2 och Christo^er Sandgren och Märta Rapp, Lovisagatan 450 
välkomna till samfälligheten.  

 Mötet avslutades med fika och Leif tackade för visat intresse. 
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